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Je až neuvěřitelné, jak je dva roky jedna skupina expertů umlčována a zesměšňována. Mnohdy se
jedná o velmi zkušené odborníky, včetně nedávno zemřelého nositele Nobelovy ceny. I když neustále
varují před dalším podáváním těchto genových preparátů, nikdo je neposlouchá. Nebo spíš nesmí a
nechce poslouchat. Přitom už nějakou dobu se hovoří o neobvykle vysokém počtu kolabujících
sportovců, kteří byli jen krátce před kolapsem naočkováni.

Stejně tak se začalo upozorňovat na výrazně zvýšenou úmrtnost v loňském roce a to zejména v
nejproočkovanějších zemích. Přesto se stále hovoří jak v Německu tak v Rakousku o zavedení
povinného očkování, které je nejen zdraví škodlivé, ale dokonce ani nezabrání onemocnění ani
přenosu infekce. Německo uzavřelo smlouvy na dodávky vakcín až do konce roku 2029, takže
předpokládám, že k témuž dřív či později přistoupí i další poslušné protektorátní vlády, včetně té
naší. Tak jak kopíroval Německo Babiš, bude ho brzy jistě kopírovat i Fiala.

Přitom stále se ozývají další odborníci, varující před jejich další aplikací. Podobně, jako jistý americký
kardiolog, který sleduje následky genových preparátů ve své vlastní praxi.

Americký kardiolog a internista Peter McCullough již nějakou dobu poukazuje na nebezpečí vakcín
proti covidu. Přesto ho nikdo neposlouchá. Vyzývá k tomu, aby se očkování zastavilo, protože vakcína
způsobuje úmrtí.

 

 

„Udělal jsem na to rozsáhlý výzkum,“ řekl McCullough minulý pátek v podcastu PBD. „Neexistuje
žádné jiné vysvětlení pro rekordní počet úmrtí krátce po očkování.“

Kardiolog odkázal na studie, ve kterých byla analyzována všechna úmrtí. Způsobila vakcína proti
covidu úmrtí nebo by mohla být určena jiná příčina? „V 86 procentech případů nebyla žádná jiná
příčina,“ řekl McCullough.

Dodal, že k polovině úmrtí došlo do dvou dnů od očkování a k 80 procentům do týdne.

Úmrtí musí být vysvětlena. CDC, americký Národní institut veřejného zdraví a životního prostředí,
má 24 000 zpráv o úmrtích po vakcíně proti covidu. McCullough se zeptal moderátora Patricka Bet-
Davida, zda by o tom CDC měla vydat zprávu. Ano, odpověděl.
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Pak se zeptal Bet-Davida, jestli se neobává, že ještě nebyla připravena žádná zpráva. „Proč si
myslíte, že ještě není žádná zpráva?“ zeptal se kardiolog. „Protože mají co skrývat,“ zněla
odpověď. „Bingo.“

Video v originále níže:
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